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Geçtiğimiz haftaki saldırılarla sarsılan Fransanın başkenti Parisi dünyanın farklı ülkelerinden ziyaret 
eden politikacılar arasında İsrail Başbakanı Benjamin Netanyahu ile Ekonomi Bakanı Naftali 
Bennett de vardı.

 

euronews muhabiri James Franeyin sorularını yanıtlayan Naftali Bennett, kendilerini güvende 
hissetmeyen Yahudilere İsraile yerleşme çağrısı yaptı.

 

Naftali Bennett: Özgür dünyadan ve Avrupadan şu anda ne yapmasını beklediğimiz çok açık. 
Herşeyden önce ne ile karşı karşıya olduğumuzun bilinmesi gerekir. Bu İslami terör değilmiş gibi 
yapmayalım. Bu İslami terör. Adını koymamız lazım. Eğer İslami terör değil de genel bir terör 
olarak değerlendirirseniz karşılık verme imkanınız olmaz.

 

James Franey, euronews: Fakat bu bakışta, genelleme yaparak tüm Müslümanları terörist olarak 
görme tehlikesi yok mu?

 

N. Bennett: Hayır, ben tüm Müslümanları suçlamıyorum. Müslümanların büyük çoğunluğunun 
terörü desteklemediği çok açık. Fakat, teröristlerin çoğunluğu Müslüman. Bu bir gerçek. Ve 
yapmamız gereken de teröre karşılık vermek.

 



Bence Avrupada iyi niyetin de bir derecesi var. Bu teröristlerin motivasyonlarını anlamak için 
yapılan politik doğruculuğu da içeren yanlış bir yöntem.

 

Hiçbir terörist saldırıya en küçük bir tolerans göstermemeliyiz. Onları anlamak istemiyorum. Onları 
yenmek istiyorum. Terörle savaşıp kazanmamız lazım.

Bunu İsrailde başardık. Şimdi Avrupada da bunun olması gerekiyor.

 

euronews: Fransada yaşayan ve yeni saldırı olasılığından endişelenen Yahudilere mesajınız nedir?

 

N. Bennett: Bugün yüzlerce Yahudi ile görüştüm ve hepsi de çok endişeliydi. Fransada yaşayan 
tüm Yahudilere sesleniyorum: Bir eviniz var. Orası, İsrail. İster Fransada yaşamaya devam edin, 
ister İsraile yerleşmeye karar verin. İsrail devleti, kendisini, sizin huzur ve güvenliğinizden sorumlu 
görüyor. Burada kalmaya devam etme kararı size ait, İsraile gelecekseniz sizi kucaklayacağız.

 

euronews: Koşer ürünler satan süpermarketteki silahlı adam, Filistin sorununa da dikkat çekmişti. 
Bu durumun da terör saldırıları için bir zemin oluşturabileceğini düşünüyor musunuz?

 

N. Bennett: Kesinlikle hayır. Bir motivasyonları var. O da şeriat kanunları. Fanatik İslam ideolojisi. 
Onların dertlerini anlamaya çalışmak, doğru bir yaklaşım değil. Terörizm ile savaşıyorsanız, zafer 
için sadece bir yol var.
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